
Z á p i s
Ze shromáždění členů svazku ze dne 21.6.2012 v Holýšově

Přítomni: viz.prez.listina

Program jednání:
1. Zahájení a schválení programu.
2. Zpráva o činnosti svazku za I.popl.2012, vč.plnění rozpočtu.
3. Informace o přípravě zásad spolupráce svazku Domažlicko a Akčního spolku Čerchov 

v plánovacím období EU 2014-2020 (pí Uhrová, p.Fedorov).
4. Schválení závěrečného účtu svazku za rok 2011.
5. Diskuze.
6. Usnesení.

Průběh jednání:

Ad 1)  Zahájil  p.Picka  přivítáním zúčastněných  a  seznámením s programem.  Program byl 
schválen bez připomínek.
Ad 2)  Pan Picka  seznámil  členy svazku s činností  předsednictva a  svazku v 1.pol.2012 a 
splněním rozpočtu k 31.5.2012 (informace je přílohou zápisu).
Ad 3)  Pí  Uhrová,  manažerka akčního spolku Čerchov,  podala informaci  o přípravě zásad 
spolupráce českých a bavorských měst a obcí v rámci svazku Domažlicko a Akčního spolku 
Čerchov v plánovacím období EU 2014-2020 (informace je přílohou zápisu).
Ad 4) Uvedl p.Kusý s tím, že zastupitelstva členských obcí svazku závěrečný účet projednali 
a  schválili  bez  připomínek.  Podle  stávajících  zásad  musí  závěrečný  účet  ještě  projít 
projednáním a schválením na shromáždění členů svazku. 
Pan Picka vyzval přítomné členy, aby se k závěrečnému účtu vyjádřili hlasováním. Všichni 
přítomni  zástupci  členských obcí  souhlasí  se  závěrečným účtem svazku  za  rok  2011 bez 
výhrad. 
Ad 5) Pan Picka informoval o výsledcích účasti domažlického regionu na veletrhu cestovního 
ruchu REGIONTOUR 2012. Stanovený max. finanční náklad za účast na veletrhu v částce 
420  tis.Kč  se  podařilo  dodržet.  Členské  příspěvky  a  příspěvky  dalších  subjektů  činily 
488.106Kč, což představuje saldo 65.854Kč. Tato částka bude využita na případnou účast 
v roce 2013 nebo na některý projekt svazku podporující rozvoj cestovního ruchu v regionu. 
V diskuzi p.Červenka uvedl, že má pochybnosti o přínosu účasti svazku na REGIONTOURU 
pro  většinu  obcí.  V diskuzi  také  zazněly  návrhy  na  možnost  účasti  v rámci  výstavního 
pavilonu PK.
Pan Picka dal hlasovat o tom, zda se má svazek zúčastnit samostatně REGIONTOURU 2013. 
Nadpoloviční většina vyslovila souhlas se samostatnou účastí svazku i pro rok 2013. Proti 
tomuto návrhu se vyslovilo 5 přítomných členů svazku. 
Dále  pan  Picka  informoval  o  návrhu  uskutečnit  společné  setkání  zástupců  českých  a 
bavorských měst k 20tému výročí vzniku svazku Domažlicko v září 2012. Přípravná skupina 
ve složení pí Valachovičová, p.Kalčík připravuje organizaci tohoto setkání. Přípravná skupina 
navrhuje setkání uskutečnit 25.9.2012 na Hrádku u Újezda (Chodská chalupa). Bude podána 
žádost  do dispozičního fondu o příspěvek na tuto akci.  Ke konání  akce nebyly ze strany 
přítomných členů svazku žádné připomínky. 
Dále  byla  podána  informace  o  ukončení  pracovní  činnosti  účetní  svazku  paní  Havlové 
k 31.7.2012. Je předběžně projednáno zajištění účetních prací pro svazek pí Hujsovou, účetní 
obce  Blížejov.  Administrativní  činnost  by  zajišťovala  pí  Štogerová,  účetní  obce  Velký 
Malahov.  Administrativní  sídlo  prozatím  ponechat  na  obci  Babylon  s tím,  že  pošta  bude 
předávána  na  obec  Velký  Malahov.  Koordinaci  činnosti  obou  pracovnic  bude  zajišťovat 
manažer svazku p.Kusý. 
Ad 6) P.Kusý přednesl návrh usnesení, které bylo následně bez připomínek schváleno.
Zapsal Dr.Kusý 


